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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2014 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 4.3.2014 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2013 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2013. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

za obdobie január – december 2013 

______________________________________________________________________ 

Členovia komisie:  Miloslav Sajan, predseda 

PedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

Ing. Mária Okálová 

Ing. Ivan Bošňák  

Mgr. Petra Mitašíková, PhD. 

Mgr. Marcela Jedináková 

Ing. Alexander Lipčák 

Mgr. Jana Krettová 

Prof. Ján Grexa  

 

 Dňa 16.1.2013 sa uskutočnilo prvé zasadnutie v roku 2013 komisie školstva, mládeže 

a informatizácie pod vedením predsedu p. Miloslava Sajana. 

 Členovia komisie sa oboznámili s náplňou činnosti pre nasledovné obdobie, ktorou je 

najmä spolupráca s vedením základnej školy s materskou školou a školskými radami za 

účelom skvalitnenia výchovno-vzdelávacieho procesu, spolupráca pri organizovaní 

spoločných aktivít pre deti a žiakov ZŠ s MŠ, spolupráca pri riešení problémov ZŠ s MŠ.  

 Komisia zobrala na vedomie schválený  rozpočet na rok 2013 pre ZŠ a jeho navýšenie 

o sumu vo výške  55 288 eur, ďalšie navýšenie rozpočtu bolo schválené v súvislosti s 

rekonštrukciou jedálne v druhom polroku na 60 000,- eur. Ďalšia úprava rozpočtu sa týkala 

rekonštrukcie a výmeny osvetlenia v triedach ZŠ, vchodových dverí, rekonštrukcie umývadiel 

a hygienických kútikov v niektorých triedach. Nasledujúcim návrhom navýšenia rozpočtu 

bolo navrhnuté nové asfaltovanie chodníka popri jedálni a nové asfaltovanie chodníka – 

existujúcej osmičky, kde je značne poškodený existujúci betónový chodník na novom 

pripravovanom zadnom detskom ihrisku. Rozpočet pre komisiu na rok 2013 bol schválený 

MZ v celkovej výške 1500- €. Z rozpočtu komisie bolo čerpaných 79,- eur na oslavy MDD,  

120,- eur  na akciu Týždeň mobility – ktorá sa uskutočnila v rámci Týždňa mobility v 

školskom areáli, . Mikuláš – 263 eur, divadlo MŠ 100 eur, tvorivé dielne ŠKD s témou 

Vianoce 100 eur, športová predvianočná olympiáda - odmeny pre žiakov 100,- eur, Video 

vrátnik 500,- eur celková suma video vrátnika bola 1308,- eur, celú sumu zaplatili rodičia 

prostredníctvom OZ Rodičovského združenia pri ZŠ s MŠ Hargašova, a jazykový kurz 252,- 

eur, ktorý bol organizovaný v mesiaci november 2013. Komisia v období január – 



november 2013 zasadala 7x a na svojich zasadaniach sa zaoberala nasledovnými témami v 

tomto: Bol odvolaný p. Bryndzák a novým členom  komisie školstva sa stal p. prof. Grexa. 

 Dňa 5.4.2013 sa konala oslava Dňa učiteľov v priestoroch reštaurácie Corona, pri tejto 

príležitosti boli ocenení nasledovní učitelia:  Mgr. Viera Bendíková, Katarína Ďuriačová. 

 Dňa 20.4.2013 sa uskutočnila brigáda v rámci obce a v rámci školského areálu, čo je 

dôležité pre udžiavanie poriadku a údržbu zelene v areáli školy, kde okrem iného sa 

vykonávali nasledovné činnosti hrabanie lístia, strihanie kríkov, rozvážanie zeminy, natieranie 

lavičiek, osadenie smetných košov pri hokejovom ihrisku. 

 Predseda komisie školstva s riaditeľkou školy sa zúčastnili rokovania s dodávateľom 

stravy p. Meszárošom. Vzhľadom na opakované nedostatky zabezpečenia hygieny bolo 

potrebné upozorniť  dodávateľa stravy a zamestnankyne šk. jedálne na dodržiavanie 

hygienických zásad. Vzhľadom na nedoriešené uzatvorenie dodatku zmluvy a neoprávnené 

navýšenie ceny za stravnú jednotku od 1.9.2011 komisia školstva odporúčala:  preveriť 

zmluvu so spoločnosťou PINO, s.r.o., bola zriadená stravovacia komisia od 1.9.2012, ktorá 

pripravila požiadavky týkajúce sa zlepšenia kvality poskytovaných stravovacích služieb na 

dodávateľa PINO, ďalej navrhla „vyhodnocovací dotazník“, ktorý bude pravidelne 

monitorovať a vyhodnocovať a pravidelne bude  zabezpečovať kontrolu dodávania a kvalitu 

stravy, dôležitosť vyváženej stravy, zostavovaním vhodného jedálneho lístka a zníženia 

výberu počtu ponúkaných jedál. S p.Mesárošom, ktorý je zriaďovateľom našej školskej 

jedálne, bol uzatvorený dodatok k zmluve o prenájom s fy Pino a dodatok k zmluve 

o dodávanie stravy počas tohto šk. roka. Bude vyhlásené verejné obstarávanie do marca 2014 

na dodávateľa stravy pre ZŠ s MŠ, ktorý sa najskôr musí zaregistrovať, ako nový uchádzač.

 Pp. Janatová zastupujúca OZ Pozitívum v nás, ktoré sa zaoberá vzdelávaním ľudí 3. 

veku, informovala členov komisie o činnosti tohto OZ. V januári 2013 bola slávnostne 

založená Akadémia 3. veku pre obyvateľov  Záhorskej Bystrice a blízkeho okolia nad 50 

rokov, ktoré účastníci môžu navštevovať bezplatne. P. Janatová požiadala  o možnosť 

zabezpečenia výuky počítačovej gramotnosti v priestoroch počítačovej učebne ZŠ za 

symbolickú sumu, resp. bezplatne.  Už druhý rok v spolupráci  miestneho úradu s referátom 

kultúry, komisiou školstva, komisiou športu, stolno-tenisovému klubu, červenému krížu 

a základnou školou s materskou školou sa uskutočnila oslava MDD v spojení s oslavou Dňa 

rodiny, dňa 31.5.2013 v areáli školy. Súťaže a program prebiehali od skorého popoludnia do 

večera, kde hlavným programom boli rôzne športové súťaže a zapojenie nielen detí ale aj 



rodičov do týchto súťaží, čo vytvorilo veľmi priazdnivú atmosféru oslavy dňa rodiny.  Akcia 

mala kladné ohlasy medzi rodičmi. Miesto konania  - areál ZŠ s MŠ, bol správnym výberom. 

Rodičia a deti zhodnotili veľmi úspešne túto akciu, ocenili okrem iného aj nové atrakcie 

(chodúle). Celkové hodnotenie výborné. Spojenie týchto sviatkov Dňa rodiny, MDD a Dňa 

otcov sa sa stretlo s pozitívnym hodnotením, v ktorom budeme pokračovať aj v ďalších 

rokoch. Už druhý rok prebiehalo slávnostné ukončenie šk. roku v priestoroch 

kultúrneho domu , kde boli ocenení najúspešnejší žiaci našej školy. Ocenení žiaci sa zúčastnili 

stretnutia so starostom k slávnostnému ukončeniu šk. roka, ktoré sa uskutočnilo posledný deň 

šk. roka 2012/2013. 

 Na podnet komisie školstva z budovy, v ktorej je umiestnená aj jedáleň a výdajňa 

stravy sa vysťahovali subjekty Autoškola Scherif a mestská polícia, a uvoľnili sa priestory v 

rámci areálu školy, ktoré mali byť účelovo využité najmä pre deti a žiakov školy. Boli 

zrekonštruované a novozriadené  priestory pre záujmové vzdelávanie detí, v ktorých od 

7.10.2013 prebieha výučba ZUŠ Jozefa Kresánka, súkromnej ZUŠ. ZUŠ výtvarný odbor 

počas tohto šk. roku bude v pôvodných priestoroch. Pre deti školy i obce sa takto vytvorili 

ľahko dostupné, bezpečné a kultúrne priestory v budove jedálne. Je potrebné naplánovanie 

rekonštrukcie II.fázy rekonštrukcie jedálne na čo najskoršie obdobie, z dôvodu jej využitia 

ešte v tomto šk. roku. Zatiaľ prebehla len rekonštrukcia výdajne stravy. Do budovy jedálne aj 

do výdajne stravy boli vybudované bezbariérové vstupy.  Po prvý krát  v tomto šk. roku boli 

otvorené 3 triedy v prvom ročníku po 17 žiakov. Zahájenie šk. roka 2013/2014 sa uskutočnilo 

dňa 2.9.2013, celkový počet žiakov  ZŠ 263, počet žiakov  MŠ 120 žiakov, v ôsmom ročníku 

13 žiakov, čo je najmenší počet.  V ŠKD je  135 detí v 5 oddeleniach, najviac je v druhom 

oddelení 2. roč. 33 detí. Bolo potrebné zakúpiť nové lavice pre 2 triedy I. ročníka. ktoré boli 

zakúpené rodičmi prostredníctvom OZ Rodičovské združenie pri ZŠ s MŠ Hargašova.  V MŠ 

bolo podaných  80 žiadostí na umiestnenie detí do MŠ, bolo možné prijať len 46 detí, ktoré 

nastúpili do tried MŠ. Komisia bola informovaná návrhmi na odstránenie technických závad 

na objektoch ZŠ s MŠ Hargašova. Najväčšie riziká predstavuje elekrina, voda a kanalizácia, 

ktoré môžu spôsobiť havarijný stav a v krátkej dobe je nutná rekonštrukcia el.rozvodov. 

Havarijný stav v budove II. pavilónu, rekonštrukcia telocvične, dokončenie rekonštrukcie 

jedálne, je potrebne urýchlene odstrániť havarijný stav celej strechy jedálne z dôvodu jej 

zatekania do novo zrekonštruovaných priestorov. Ďalej zakrytie radiátorov v triedach - 

zabrániť tak neustále hroziacim vážnym úrazom a potreba vymeniť tabule v niektorých 

triedach,  resp. ich prebrúsiť a nanovo nalakovať. Z dôvodu havarijného stavu okien komisia 



navrhuje výmenu okien po častiach  a to podľa podlaží a v triedach, samostatne jednotlivé 

poschodia, a to čo v najkratšom možnom termíne. Na chodbách sa zatiaľ nebude uvažovať 

s výmenou okien. Riešenie opakovaného záškoláctva žiačky 9. ročníka, v 1. štvrťroku žiačka 

9. ročníka, z tohto dôvodu bolo zaslané oznámenie o podozrení zo záškoláctva vedením školy 

na miestny úrad na odbor sociálnych vecí a na úrad sociálnych vecí a rodiny. Bola predvolaná 

matka žiačky k uvedenej problematike  na MÚ dňa 18.12.2013. Komisia odporúčala prešetriť 

opätovne uvedenú záležitosť s kurátormi z odboru sociálnych vecí. Po prešetrení nastala 

náprava zo strany uvedenej žiačky a riadne navštevuje školu. 

 

Vyhotovila: Ing. Mária Okálová 

V Bratislave dňa 31.12.2013 

 

 

Predkladá :                                                  Sajan Miloslav 

                                                                    Predseda školskej komisie   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


